
Mladinski komite
Za predsedntka občinske konference ZMS izvoljen Boris Kavčič, za se-

kretarja pa Andrej Pengov
Ljubljanski mladinci so že

uresničili sklep, ki je bil
sprejet na zadnji seji Mestne
konference ZMS, o dosled-
nejSem organiziramju mladih
na področju našega mesta,
saj so bile v decembru us-
tanovljene že vse Občlnske
konference ZMS na področju
mesta.

V naši občini so Občinsko
konferenco ZMS ustanaviU v
petek 17. decemfora. Na tej
ustanovni seji so se mladinci
pogoyarjaU predvsem o delu,
kl jih čaka o pravilih in po-
slovniku konference in pa
o programskih izhodiščih, ki
poudarjajo predvsem delo
mladine v krajevni skupnosti
in na terenu nasploh. Delo
mladine na tem področju je
domnala povsem zamrlo, saj
razsen enega, morda dveh
mladinskih shajaliSč oziroma
klubov (pa Se v teh dveh se
mladinska aktivnost izraža
satno s plesi in zabavo) ni
flutiti mladih. Seveda pa so
mladi aktivni v dejavnostih
kot so n.pr.: šport, taborniki,
druStva Švobod, vendar njih
delo je dokaj neopazmo, raz-
drobljeno in posamiftno.

Podoben položaj, morda
nekliko boljši, je v organiza-
cijab združenega dela saj

ima od približno 130 delovnih
orgamizacij v občini le 22
mladinske aktive in od teh
je v pripravah za ustanovitev
Občinske konference ZMS ak-
tAvno sodelovala le slaba po-
lavica.

Delo zveze mladine v ob-
čini bo najprej in v naj-
večji meri usmerjeno k us-
tanavljanju novih aktivov
zveze mladine v krajevnih
skupnostih tn v njihovein
ofeviru mladinsklh klubov, ki
so ena od oblik dela mladih
v mladinskih aktivih In de-
lovnih organizacijah. Povsetn
nova oblika dela pa je inte-
resni aktiv v katerem se bo
do združevali mladinci s
skupnimi fateresi na določe-
nem področju dejavnosti.
Clani takih aktivov bodo lah-
ko mladinci, ne glede na pri-
padnost drugim mladinskim
aktivam, pa tudi če še niso
organizirani v aktivih.

Bistvena naloga mladinskih
aktivov na vseh področjih pa
je, da napelje iščoče mlade
ljudd k dialektičnemu načinu
mišljanja in analiziranju
družbendh dogajanj ter tako
oblikujejo svoja idejna jedra.
Prav tako se bodo pavesali
z vsemi družbeno-političnimi,
kulturnimi in športaimi orga-
nizacijami, saj je zadnji das,

da se tudi mladi vključijo v
krajevno samoupnavo in sa-
moupravljanje v organizaci-
jah združenega dela oziroma
odločneje nastopajo s svo-
jimi stališči v diružbeni sa-
moupravi nasploh.

Na konferenci so načelno
sprejeli predlog predračuna
za prihodnje letp, izvolili
predsednika Borisa Kavčdča
in sekretarja Andreja Pengo
va ter organe Občinske kon-
ference ZMS Ljubljana-Beži-
grad: 17 člansko predsedstvo
in nadzomi odbor.

Konferenci so prisostvovali
predstavniki vseh sorodnih
Občinskah konferenc iz me-
stnih občin in predsedmik ter
sekretar Mestne konference
ZMS Bogo Sest in Borat Ja-
novskjr. Sodelovali so v raz-
pravi in poudarili nujnost
oživitve mladinske organiaad-
je v občini ter izrekli prizna-
nje zasta-vljenrini program-
skim izhodiščem.

2al pa so ugotovili, da se
že na samem začetku niso
»ujeli« z ostalimi družbeno
politidnimi dejavniki v obfidni
(Občinsko skupščino, SZDL
in ZK), saj se niso odzvali
vabilu na sodelovanje kljub
temu, da so to sodelavanje
v pripravaih na konferenco
zagotoirili. A. P.


